
ЗАПИСНИК
Број: 12

Вођен  на  12.  седници  Савета  Месне  заједнице  Ново  Милошево,  одржаног 
дана, 29.12.2010. са почетком у 19:00 часова.

Састанку  присуствовали  следећи  чланови  Савета  Месне  заједнице  Ново 
Милошево: Пушић  Зоран,  Грујић  Драгиша,  Попов  Властимир,  Исаков  Милорад, 
Раушки Драган, Татомиров Зоран, Влаховић Љубормир, Главашки Бранислав, Детки 
Роберт, Ердег Ференц, Белић Драган, одборник Станаћев Миодраг, секретар Саша 
Војновић и записничар Стокић Саша.

Д Н Е В Н И    Р Е Д

1. Усвајање записника са претходне две седнице Савета МЗ
2. Извештај о одржаном референдуму о увођењу месног самодоприноса
3. Разно
4. Новогодишњи коктел

Председник  је  поздравио  присутне  и  прочитао дневни ред.  Мирјан  Раказов 
предложио додавање тачке разно.

Предлог подржан једногласно.

Тачка 1. – Усвајање записника са претходне две седнице Савета МЗ

- Председник је предлжио усвајање записника са претходне две седнице Савета 
Месне заједнице Ново Милошево. 

- Записници усвојени једногласно.

Тачка 2. - Извештај о одржаном референдуму о увођењу месног самодоприноса

- Председник је дао реч, Драгану Белићу - председнику Комисије за спровођење 
референдума  о изјашњавању грађана о увођењу месног  самодоприноса на 
територији Месне заједнице Ново Милошево.

- Драган Белић је поднео детаљан извештај. Изнео је констатацију да је МСД 
успео.

- секретар се захвалио свима који су подржали и помогли референдум.

Тачка 3. - Разно

- Мирјан  Раказов  је  питао  да  ли  је  некад  клуб  ФК   „Војводина”  подносио 
финансијски извештај за претходну годину.  Предложио је за следећу седницу 
Савета  подношење  извештаја  ФК. Влаховић  Љубомир  је  истог  мишљења. 
Одлучено да се од ФК тражи финансијски извештај.

- Белић Драган је у име музичке школе затражио куповину музичког инструмента 
„Електрични Пиано“ који би се користио за потребе музичке школе и камерног 
хора.

- Грујић Драгиша је скренуо пажњу на паркирање код пешачког прелаза испред 
основне школе.

- Станаћев Миодраг је скренуо пажњу на стање тротоара у улици ЈНА.
- Секретар је изнео да су се у претходном периоду између две седнице Савета 

десила два пожара, те да су грађани који су имали ту непогоду добили помоћ 



од Месне заједнице у материјалу у вредности од по 15.000,00 динара, у складу 
са Одлуком Савета.

Тачка 4. – Новогодишњи коктел

-  Председник  је пожелео  срећне  празнике  и  позвао  присутне  на  скромни 
новогодишњи коктел.

Седница Савета окончана у 19:52 часова.

  записничар       Председник
Стокић Саша                  Савета МЗ

        Зоран Пушић с.р.


